



MAJLIS PERBANDARAN KUANTAN

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada **kontraktor-kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan **Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)** dalam Kelas dan Gred pendaftaran yang berkaitan dan mendaftar dengan **MPK**, serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

BIL	TAJUK	TEMPAT DAN TARIKH LAWATAN TAPAK	SYARAT PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN TENDER	TARIKH TENDER DITUTUP
1	CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN DEWAN SERBAGUNA SERTA KERJA BERKAITAN DI KG. SERI MAHKOTA, BATU 12, JALAN GAMBANG KUANTAN MPK/W/T:02/2018 (PERUNTUKAN PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI PAHANG)	LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN TEMPAT BERKUMPUL: MASJID KG. SERI MAHKOTA BATU 12 JALAN GAMBANG TARIKH: 12 FEBRUARI 2018 (ISNIN) MASA : 9.30 PAGI			
2	CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN PUSAT KOMUNITI REMAJA SERTA KERJA BERKAITAN DI TAMAN TAS, JALAN GAMBANG, KUANTAN MPK/W/T:01/2018 (PERUNTUKAN KPKT)	LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN TEMPAT BERKUMPUL: KAWASAN LAPANG DI HADAPAN MAYBANK TAMAN TAS TARIKH: 12 FEBRUARI 2018 (ISNIN) MASA : 11.00 PAGI	GRED G3, KATEGORI B04 YANG BERDAFTAR DENGAN CIDB	RM212.00 TERMASUK GST (TIDAK AKAN DI KEMBALIKAN) BAYARAN DALAM BENTUK TUNAI, KIRIMAN WANG DAN BANK DRAF (DARIPADA BANK TEMPATAN BERLESEN).	14 MAC 2018 (RABU) JAM 12.00 TENGAH HARI
3	CADANGAN KERJA MENYIAPKAN PEMBINAAN SURAU BARU DAN MENYEDIAKAN KELENGKAPAN/PERALATAN SERTA KERJA BERKAITAN DI SEKOLAH MENENGAH AGAMA AL-IHSAN TANJUNG API, KUANTAN MPK/W/T:03/2018 (PERUNTUKAN PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI PAHANG)	LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN TEMPAT BERKUMPUL: DEWAN SEK. MEN. AGAMA AL-IHSAN TARIKH: 12 FEBRUARI 2018 (ISNIN) MASA : 12.30 TENGAHARI			

1. Naskah Tawaran Meja (TTD) boleh diperiksa dan di beli di waktu pejabat sahaja mulai **19 Februari 2018 (Isnin) di Kaunter Bayaran Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur**. Naskah tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas, tajuk kerja dan No. Tender dan dikembalikan kepada **Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Kuantan, di Bahagian Belanjawan & Perolehan Jabatan Perbendaharaan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur** sebelum tarikh tutup tawaran iaitu tepat jam **12.00 tengah hari pada 09 Mac 2018 (Jumaat)**. Pihak MPK tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh kontraktor/pembekal untuk mengemukakan tawaran ini. Sebarang pertanyaan hendaklah menghubungi **Bahagian Kerja Awam & Projek Khas di talian 09-5121554 / 09-5121557**
2. Petender-petender yang nama tercatat di dalam **Sijil Pendaftaran Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) dan CIDB** atau wakil sah (surat wakil disertakan) sahaja yang boleh membeli dokumen tender tersebut serta dikehendaki membawa cop syarikat, Sijil Pendaftaran **Asal Taraf Bumiputera (BPKU)** dan **Sijil CIDB** beserta **Sijil Perolehan Kerajaan (CIDB)** dan **Sijil Pendaftaran MPK** dan satu salinan sijil-sijil berkenaan.